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Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje  

ze dne 20. 1. 2022 
__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni:   Jan Brunner, Iva Rosová, Růžena Beránková, Alžběta Cibochová, Klára 
Pazderková, Lenka Bartáková (redaktorka) – distanční formou 

Hosté: Jaroslav Kočí, radní; Viktor Kazda, vedoucí odboru kanceláře úřadu m.č. 
Praha 20 (od 8,40 hod.) 

Zapisovatelka:  Eva Charvátová 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Projednání únorového čísla HPZ 
3. Informace o jednání se zastupiteli opozice 
4. Příprava na jednání se spolkem „Oživení“ a starostou MČ 
5. Diskuse 
6. Závěr 

 
Průběh jednání: 

• Jednání bylo zahájeno v 8:05 hod. 

• RR schválila navržený program. 

• Redaktorka HPZ informovala, že dle dohody měly být v tomto projednávaném čísle 
2 rozhovory se zastupiteli, ale je tam zveřejněn pouze rozhovor s pí. Polydorovou. 
Zastupitel p. Mucha se svého rozhovoru vzdal, i když byl upozorněn, že již jinou možnost 
nedostane.  Náhrada za tento rozhovor nebude. Některé příspěvky budou z objektivních 
důvodů a nedostatku místa přesunuty do dalšího vydání (rozhovor s pí. Beňovou, Ptáčkovi). 
Po projednání a vyřešení některých grafických a věcných připomínek byl předložený náhled 
HPZ redakční radou schválen.  

• P. Brunner znovu upozornil, že ve stávajícím Statutu je stanoveno, že mají být zveřejňovány 
názory a stanoviska za politické strany, subjekty a nezávislé zastupitele v rubrikách HPZ, tzn. 
že by měly být uvedeny-podepsány za politickou stranu nebo hnutí, ne jménem 
jednotlivých zastupitelů. Dále by v HPZ neměly být uveřejňovány příspěvky týkající se 
celostátní politiky politických stran a hnutí, ale jen pokud se přímo týkají komunální politiky. 
Nedodržování této části Statutu zatím RR toleruje. 

• P. Brunner přivítal p. Kazdu, vedoucího OKÚ a p. J. Kočího, člena RMČ.  

• P. Brunner informoval, že RR při prosincovém jednání jednohlasně schválila návrh, aby m.č. 
uhradila jedno mimořádné číslo HPZ tzv. volební zpravodaj, které bude k dispozici všem 
volebním subjektům k prezentaci. 
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Dále informoval, že jednal s několika zastupiteli, kteří s vydáním volebního čísla souhlasili. 
Bylo dohodnuto, že bude vydán dodatek ke Statutu, kde budou stanovena pravidla pro 
uveřejňování těchto příspěvků. Z toho důvodu se v běžných číslech HPZ nebudou 
uveřejňovat žádné volební příspěvky a propagace stran, pouze jako placená inzerce. Je 
vhodné, aby byla dána možnost publikování příspěvků do tohoto Volebního vydání i nově 
vzniklým politickým uskupením a jednotlivcům, kteří budou v době přípravy čísla 
zaregistrováni.  

P. Kazda upozornil, že v některých případech bude obtížné rozlišit, zda obsah příspěvku je 
předvolební nebo ne. K tomu p. Brunner sdělil, že ve Statutu je stanoveno, že příspěvky 
mohou do HPZ dávat politické strany a hnutí a nezařazení zastupitelé, avšak rozlišit, zda se 
jedná o normální nebo předvolební příspěvek, bude opravdu obtížné. Tuto věc lze řešit dle 
Statutu nezveřejněním takového příspěvku, neboť na zveřejnění nevzniká právní nárok.  

RR souhlasila, aby část zápisu týkající se předvolebních příspěvků byla spolu s návrhem 
usnesení RMČ Praha 20 zaslána všem zastupitelům s žádostí o vyjádření. Bylo uloženo pí. 
Charvátové zaslat p. Brunnerovi emailové adresy všech zastupitelů a společně tuto věc 
naformulovat.  

P. Brunner informoval, že 31. 1. 2022 se koná jednání se spolkem Oživení. Stanovisko 
tohoto spolku k HPZ je nutno brát jen jako jeden z názorů, případně doporučení, neboť 
pravidla vydává Statutem RMČ.  Analýza HPZ pořízená spolkem Oživení byla projednávána 
na RR 21. 10. 2021 (viz zápis z jednání RR na webu MČ).  

• Příspěvky p. Kazdy, vedoucího OKÚ k vydávání HPZ: 

Členům redakční rady budou zaslány termíny vydání HPZ pro rok 2022. 

Bylo vypsáno výběrové řízení na veřejnou zakázku na tisk HPZ, vítěz je znám, byla to nabídka 
s nejnižší cenou, oficiálně bude sděleno po schválení RMČ.  

Byla podána informace týkající se analýzy nákladů na vydávání HPZ: 
Dojde k navýšení nákladů na tisk cca o 20 %, a to z důvodu navýšení ceny papíru, energií 
apod. Jako nejekonomičtější varianta rozsahu časopisu je formát 40+4, při zachování 
tohoto formátu nedojde k překročení rozpočtu nebo jen minimálně. 

Úspora na vydávání HPZ by mohla při použití levnějšího papíru činit 10 000 Kč na číslo, ale 
bylo by to na úkor kvality časopisu a úspora není tak zásadní. Vyšší variantou úspory je 
zmenšení formátu HPZ na A5, ale to na úkor čitelnosti. Tato úprava by mohla vést 
k negativní reakci veřejnosti na změnu formy HPZ. 

Byl diskutován návrh na zrušení 50 % slevy na inzerci politických stran a neziskových 
organizací z Horních Počernic oproti ceníkové ceně. RR souhlasila s tím, aby byly tyto slevy 
zrušeny. Sdělit toto stanovisko RMČ k rozhodnutí. 

Jednání bylo ukončeno v 9,35 hod. Příští jednání Redakční rady se bude konat dne 24. února 
2022 od 8 hod. v Kulturně komunitním centru (knihovna) Náchodská č.p. 754. 

V Praze dne 24. ledna 2022 
 
Zapsala:  Eva Charvátová 
Schválil:  Jan Brunner 


